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متن پرسش

سلام استاد عزیز: مدتی است که با آثار آقای عبداالله مستحسن آشنا شده ام و به شدت چند سوال

برایم پیش آمده که طبق همیشه ان شاءاالله راهنمایی حضرتعالی چراع راه ما باشد: ۱. نظر حضرتعالی

درباره استفاده از آثار آقای مستحسن چیست و آیا توصیه به مطالعه کامل آثارشان می کنید یا نه؟ یا

به عبارت بهتر از نظر شما در چه حدی تاد هستند؟ ۲. قطعا نظرات آقای مستحسن در مباحث تفسیر

قرآن بسیار نوین و جذاب و به نظر دقیق می باشد، چرا حوزه های علمیه عمدتا با ایشان ناآشنا

هستند و اصلا چرا ایشان اصرار بر مستعار بودن خود دارند؟ آیا بهتر نیست که مشخصن مخاطبان

ایشان بدانند که با چه کسی در ارتباط هستند؟ ۳. چه نقدهایی به شیوه کار و آثار ایشان وارد است؟

۴. به نظر شما آیا آشنایی با شخصیت واقعی ایشان در سیر تدبر قرآنی ما کمکی به ما می کند یا خیر؟

و اگر جواب مثبت است چگونه می توانیم با ایشان آشنا شویم و در ارتباط باشیم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده هم این ابهام را دارم که چرا ایشان خود را معرفی نمیکنند. روی هم

رفته نکات خوبی را مطرح میکنند. ولی از آن جایی که اسلام ابعاد گستردهای دارد، نباید در ایشان

متوقف شد. موفق باشید


